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汇总 Rockwell Automation is a leading industrial automation

company focused to be the most valued global provider of pwoer,

control and information solutions. With a focus on

automationsolutions that help customers meet productivity

objectives, the company brings together leading brands in industrial

automation. 罗克维尔自动化公司是著名的工业自动化公司，

致力于成为在动力、控制和信息解决方案方面最受珍视的全

球供应商。我们的焦点是自动化解决方案，帮助顾客达到生

产力目标。公司在工业自动化领域拥有领先的品牌。 We are

also a leading provider of cntact management technologies and

applications, marketed under the Rockwell FirstPoint Contact

brands that help companies more efficiently manage interaction with

their own customers. Global technical and customer service is an

integral part of Rockwell Automation, with nearly 5,600 distributors,

system integrators and agents servign customers in 80 countries. 我

们还是接触管理技术与应用方面的著名供应商。在“罗克维

尔第一接触点”的品牌下推广，帮助顾客公司更有效率了管

理和他们的顾客之间的互动。全球技术和顾客服务是罗克维

尔自动化公司不可分割的组成部分。我们有近5600个分销商

，系统整合专家和代理商，为80个国家的顾客服务。 We



extend our capabilities through partnerships with a network of

reliable local companies in distribution, software and product

referencing. With leading brands and strategic partnerships, we

deliver industry solutions around the world. Rockwell Autiomation

is financially and strategically focused on helping manufacturers

address the growing commpetitive pressures to reduce costs,

conserve resources, improve productivity and reduce the time to

market fr material goods and services. 我们与许多可靠的当地分

销公司、软件和产品检索公司结成伙伴关系，并以此扩展了

我们自己的能力。由于有了领先的品牌和战略伙伴，我们在

世界各地提供行业解决方案。罗克维尔自动化公司从财务和

战略上都把焦点放在帮助制造商对付在降低成本、保有资源

、提高生产力、缩短产品和服务的推出时间方面越来越大的

竞争压力。 For example, the newly formed Global Manufacturing

Solutions business will be a focal point of Rockwell Automations

core growth strategy. It will provide total cost of ownership solutions,

such as asset and integration management and consulting services

that will allow manufacturers to quickly respond to industry trends.

The company has three major business units anda 50% stake in the

Rockwell Scientific Company. 比如，新成立的全球制造解决方

案业务将成为罗克维尔自动化公司核心增长战略的一个焦点

。它将为拥有者提供解决方案的总成本，例如资产与统合管

理，以及咨询服务，这使制造商能够迅速地对行业走向作出

反应。我们公司有三大业务部门，并且拥有罗克维尔科学公

司50%的股份。 相关推荐：#0000ff>中级口译英译汉模拟题汇
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